
Referat ÅBUS FAU møte 8 desember 2022 
 
 

Deltakere:  

FAU:  Merete, Ole, Anniken, Kai, Stine, Siw  

Ledelsen:  Linda, Torleif 

Referent: Siw 

 

Saksliste  

29/22 Godkjenning av møteinnkalling  

• Godkjent  

 

30/22 Ledelse orienterer  

• Elevundersøkelse gjennomføres i des.  

• Juleball for 8-10 trinn, den 14 desember.  

• Juleverksted for 1-7. Klasse den 19 desember  

• Julegudstjeneste. For de som ikke skal i kirken er det eget opplegg. Vært påmelding 

til det  

• 20.des siste skoledag. Første skoledag er 3. januar (SFO åpent 22 og 23 desember og 

2 januar)  

• For de fleste er des en kjekk mnd. For noen få er det litt stress når strukturen faller.  

Ordensreglement og anmerkninger: 

• Anmerkninger er et negativt ladet ord. Det er meldinger til hjemmet som er 

meningen, så en må få på plass en rutine som fungerer. Få et system som gjør at 

foreldre ikke tar anmerkninger på en negativ måte. Bør diskutere hva som foreldre 

skal få meldinger om. Noe bør foreldre få melding om, andre ting bør en ta en 

diskusjon på. Diskusjon i gruppen om hvilke meldinger foreldre skal få/ikke få. Ulik 



praksis fra lærer til lærer hvem som sender anmerkninger. Bør være lik praksis. Ha et 

system for når en tar kontakt med foreldrene. Hva er hensikten med 

anmerkningene. Virker det å sende anmerkninger? Hvis det har kommet 10 

anmerkninger og virkningen er lik null, da bør en se på om anmerkningen fungerer. 

Viktig å trekke frem det positive. 

• Det handler om dokumentasjon om hvorfor det sendes anmerkninger.  

• Laget en rutinebeskrivelse som skal på høring. Kort fortalt: kontaktlærer skal ta 

kontakt med hjemmet. Lages et system hvor en kan dokumentere på eleven, men 

meldinger blir ikke sendt hjem før x ant hendelser (for eksempel lekse glemt). 

Handler om å begrense antall meld hjem til foreldre. Det samles opp over tid, og så 

kan en ta det hvis et vedvarende problem.  

• Skolen jobber effektivt med dette, få et system som er til det beste for eleven og 

foreldrene sammen med lærerne.  

Bruk av caps/lue inne:  

• Er et moteplagg. Ungdommer ønsker å gå med dette. En stor diskusjon. Et dilemma. 

Ulik holdning i foreldregruppa. Egentlig en liten sak, men samtidig stor siden den 

opptar så mange. Når konklusjon foreligger må den være omforent slik at lærerne 

gjør likt for alle klasser.  

PC/laptop/læringsverktøyet: 

• Skal det tillates at den brukes i friminutt? Opplever mye støy rundt dette.  

Mobiltelefon: 

• Settes/legges i skuff på barnetrinnet. På ungdomstrinn mobilhotell. Har vært 

episoder med filming. Forslag fra skolen: telefonen kan ligge i sekken. Lydløs fra 

ungdomstrinnet, skrudd av på barnetrinnet.  

• Forslag/ønske fra FAU: Ved brudd på regel tas telefonen inn, må hentes av foreldre 

og barn dagen etter.  

Energidrikk på skolen: 

• Ønskes ikke i skolen! Anbefalt 16- års aldersgrense og den er det ønskelig at holdes.  



Språkbruk: 

• Rektor reagerer på grovt språk i Åmotskolen. Bør/må gjøres noe med. Stor forskjell 

fra Elverumskolen til Åmotskolen, hardere språk her. Banning, rasistisk innhold, 

kjønnsord osv. Holdningsendring. Rektor tror dette påvirker skolemiljøet negativt.  

 

 

31/22 Vedtekter FAU/ÅBUS  

Må sendes inn til Brønnøysundregistret.  

 

32/22 Budsjett  

• Uttalelse til årsbudsjett 2023 -økonomiplan 2023-2026 legges frem.  

• Ønskelig at vi legger fram en kommentar til formannskapet om at de kommer med 

forslag til hva en heller skal kutte dersom Deset og Osenskolen skal bestå.  

• Polentur: viktig dersom skolen arrangerer. Bør være på høsten så klassen kan bruke 

innholdet fra turen resten av året. Utgifter til andre turer blir kanskje mindre, men er 

andre turer like viktige. Vi ønsker å la det punktet stå, og ta diskusjonen opp senere.  

 FAU støtter formannskapets forslag til budsjett: 

Hvorfor støtter vi formannskapets forslag til budsjett:  

o Det er en videreføring av det vi ser i dag  

o For å opprettholde en ekskursjonsplan som er i dag  

o Aktiviteter som er i dag må opprettholdes (Nobel, svømming, kantine osv) til det 

beste for barna  

 

• Miljøterapeut inn i skolen – må diskutere dette videre.  

• ÅBUS ligger høyt på spesped i skolen i forhold til nasjonalt. Kan en bruke ressursene 

bedre- tidlig innsats. Handler også om hvordan undervisningen er lagt opp. Mye som 

spiller inn. Fokus, ressurser, kompetanse  



• FAU foreslår det startes et langsiktig prosjekt i Åmotskolen som skal se på 

ressursbruk på spesped/bruke ressursene på andre voksne inn i klasserommene.  

• FAU ønsker å utfordre hovedutvalget til å lage et opplegg med skolen/starte en 

prosess for å se på det langsiktige utfordringsbildet i Åmotskolen. Må følge 

økonomiplanen, se på hvordan det ser ut om 10- 20 år. Rektor. Begynne tidlig å se på 

dette – gjerne januar. Er en lang prosess for å snu trenden  

• Hvor skal en finne midler: Rektor sier Åmotskolen er innenfor lærernormen. Spesped 

og norsk2 er ikke inne under lærernormen. Rektor er innforstått med at midler må 

komme fra et sted, selv om han gjerne vil ha alle lærerstillinger han kan få. Ligger 

kutt på 0,5 lederstilling. FAUs argumentasjon for lærerstillingen- voksentetthet i 

skolen. Hva vil vi «ofre»?  

• FAU ønsker en bedre budsjettprosess slik at det blir bedre tid å jobbe med saker. 

Ønskelig med involvering/orientering på et tidligere tidspunkt.  

33/22 Eventuelt  

Klassekasser: 1-3.klasse har klassekasse via FAU og VIPPS kan fås via FAU ved Kai Bakken. De 

klassene som allerede har egne vipps og org.nr kan fortsette å ha det. Alle nye klasser 

framover får klassekasse via FAU  

Årshjul for FAU. Veldig lett å glemme hva en bør se på når det er nye medlemmer inn i en 

gruppe til stadighet.  

Vi må utarbeide et skriv som skal sendes til alle klassene om turene som skal gjennomføres i 

skolen. Uvisst når politikerne må ha svar. Merete sender en forespørsel til ledere i sektoren  

Saker til neste møte:  

 status på skolemiljøplanen. Er den vedtatt, jobbes det med den?  

 digitale dugnader.  

 leirskole i 7.klasse – bidrag fra klassekasse.  

 Halloween i samarbeid med kulturavd på kulturhuset.  

Neste møte: Dato sendes i etterkant 
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